



Carla FERSTMAN

Professor in the law faculty at the University of Essex / *Professeure à la faculté de droit de l'université d'Essex.*

Carla Ferstman is a Professor in the law faculty at the university of Essex. She is the former Director of REDRESS (2004 – 2018) and previously Legal Director (2001 – 2004). After a brief period in private practice, she worked with the UN High Commissioner for Human Rights in Rwanda (1995 – 1997), Amnesty International (1998 – 1999) and was Executive Legal Advisor of the Commission for Real Property Claims of Refugees and Displaced Persons in Bosnia and Herzegovina (1999 – 2001). She is a member of the Council of Europe COINGO Expert Council on NGO Law. She also served as a judge on the Aban Tribunal (the International People's Tribunal on Iran's Atrocities of November 2019) and she is a member of the Advisory Committee of Lawyers for Justice in Libya.

Carla Ferstman est Professeur à la faculté de droit de l'université d'Essex. Elle est l'ancienne directrice de REDRESS (2004 - 2018) et précédemment directrice juridique (2001 - 2004). Après une brève période en cabinet privé, elle a travaillé avec le Haut-Commissariat des Nations Unies aux droits de l'homme au Rwanda (1995 - 1997), Amnesty International (1998 - 1999) et a été conseillère juridique exécutive de la Commission pour les revendications de biens immobiliers des réfugiés et des personnes déplacées en Bosnie-Herzégovine (1999 - 2001). Elle est membre du Conseil d'experts sur le droit en matière d'ONG. Elle a également exercé en qualité de juge au Tribunal Aban (Tribunal international chargé de juger les atrocités commises en Iran en novembre 2019). Elle est membre du Comité consultatif d'avocats pour la justice en Libye.